

ဒိုမီနီကန်သမ္မတနိုင်ငံ (Dominican Republic) မှ ပညာရေးခေါင်းဆောင်များသည် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိသော DCSB ကျောင်းများအား စူးစမ်းလေ့လာခဲ့

Dominican Republic နိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိသော DeKalb ကောင်တီ စာသင်ကျောင်း နှစ်ကျောင်းဖြစ်သည့် Woodward မူလတန်းကျောင်းနှင့် Doraville United မူလတန်းကျောင်းများသို့ လည်ပတ်လေ့လာ၍ ၎င်းတို့၏ စာပေတတ်မြောက်မှုနှင့် သင်ကြားမှုဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်မှုအပိုင်း အလေ့အကျင့်များကို ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ခရီးစဉ်များကို ဧပြီလ 30 ရက်နှင့် မေလ 1 ရက်နေ့များတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး Mercer University နှင့် ပူးပေါင်း၍ Dominican Republic ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ Mercer သည် DCSB နှင့် ပူးပေါင်း၍ Doraville United နှင့် Woodward မူလတန်းကျောင်းများကို ရွေးချယ်ခဲ့ကာ ကိုယ်စားလှယ်များအား ကျောင်းတစ်ခုစီ၏ သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်မှုအပိုင်း အလေ့အကျင့်များကို ဦးစွာကြည့်ရှုစေခဲ့သည်။

"ကိုယ်စားလှယ်တွေ Mercer ကို ရောက်လာတဲ့အခါ သင်ကြားရေးခေါင်းဆောင်မှုအပိုင်းနဲ့ ဆရာတွေအပေါ် ဖြစ်ပေါ်နိုင်တဲ့ သက်ရောက်မှုတွေအပြင် ကျောင်းသားတွေရဲ့ အောင်မြင်မှု တိုးမြှင့်လာတာကို မြင်စေချင်တယ်" ဟု Mercer University မှ Dr. N. Jean Walker က ပြောသည်။

"ဒါကြောင့် ကျွန်တော်နဲ့ ကျွန်တော်ရဲ့ ပညာရေးခေါင်းဆောင်မှုအပိုင်းက ကျောင်းသားတစ်ယောက်ဖြစ်တဲ့ [Doraville United လက်ထောက်ကျောင်းအုပ်] Kimberly Clark တို့ အတူပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ပြီး၊ ယုံကြည်စိတ်ချရတဲ့ ကျောင်းတစ်ကျောင်းကို ရှာဖွေခြင်းအားဖြင့် ဒီချိတ်ဆက်မှုကို ကျွန်တော်တို့ ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း သရုပ်ပြသနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျောင်းကို လာလည်လို့ ရမလားလို့ မေးတဲ့အခါ သူတို့က ကြိုဆိုတယ်။"

၎င်းတို့၏ ခရီးစဉ်မတိုင်မီ Dominican Republic နိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် ၎င်းတို့၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို ထိုးထွင်းသိမြင်နိုင်စေရန် Doraville United နှင့် Woodward ၏ ကျောင်းခေါင်းဆောင်များနှင့် Zoom တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ ဤခရီးစဉ်အားဖြင့် ဗာကျူးရယ် အစည်းအဝေးများအတွင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည့်အရာများကို ၎င်းတို့ မျက်မြင်ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ တွေ့ မြင်သိရှိနားလည်နိုင်ခဲ့ကြောင်း Dr. Walker က ပြောကြားခဲ့သည်။

"တိုင်နားထောင်ပြီး သင်ယူတာက တစ်ခုပေါ့၊ ဒါပေမယ့် အဲဒါကို မြင်နိုင်၊ ကြားနိုင်၊ ကလေးတွေနဲ့ ထိတွေ့ခွင့်ရတဲ့အခါ ပိုပြီး သက်ရောက်မှုရှိတယ်။ ၎င်းတို့ သင်ယူလေ့လာမှုကို တွေ့မြင်ရတယ်၊ သင်ကြားပို့ချမှု မဟာဗျူဟာတွေကို အသုံးပြုတာ တွေ့မြင်ရတယ်၊ ဒါ့အပြင် ၎င်းတို့အပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို တွေ့မြင်ရပါတယ်။" ဟု Dr. Walker မှ ပြောကြားခဲ့သည်။ "ကလေးငယ်တွေကို တွေ့ဆုံခြင်းဟာ ခရိုင်က စီစဉ်ပေးမှုတွေနဲ့ သူတို့ရဲ့ ဒေသခံကျောင်း ခေါင်းဆောင်တွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တဲ့ ရလဒ်ကို သိရှိရခြင်းဖြစ်ပြီး၊ အဲ့ဒီဒေသခံကျောင်း ခေါင်းဆောင်တွေက ဆရာတွေနဲ့ ဘယ်လိုအလုပ်လုပ်တယ်၊ ပြီးတော့ ကလေးတွေအပေါ် ဘယ်လို သက်ရောက်မှုရှိတယ် ဆိုတာကို သိရှိရခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ အံ့ဩစရာကောင်းတဲ့ သင်ယူမှုအတွေ့အကြုံတစ်ခုပါပဲ။"

Dr. Daniel Garvey သည် Ohio ပြည်နယ်၊ Cleveland မှဖြစ်ပြီး Dominican Republic နိုင်ငံ၌ နှစ်အတော်ကြာ သင်ကြားပို့ချခဲ့သည်။ ၎င်းတို့၏ ခရီးစဉ်သည် ကျောင်းတွင် သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်မှု အလေ့အထများအကြောင်း လေ့လာရန် အဓိက အာရုံစိုက်ထားကြောင်း သူက ရှင်းပြပါသည်။ သင်ကြားပို့ချမှုများကို စောင့်ကြည့်ရန်၊ ကျောင်းသားများ၏ အကဲဖြတ်မှုဒေတာကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာရန် ကျောင်းများ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်

ပရိတ်ကောများကို စောင့်ကြည့်ရန် ၎င်းတို့ စိတ်ဝင်စားကြသည်။ ဤကိရိယာများသည် ဆရာများအား ၎င်းတို့၏ အလေ့အကျင့်များ တိုးတက်စေရန်အတွက် ပံ့ပိုးကူညီရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

"အရမ်းကောင်းမွန်တဲ့ တစ်ပတ်တာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ Woodward မူလတန်းကျောင်း နဲ့ Doraville United တို့မှ အလွန်နွေးထွေးစွာ ကြိုဆိုမှုကို လက်ခံရရှိခဲ့တယ်" ဟု Dr. Garvey မှ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ "ကျွန်တော်တို့ ထပ်တူပွားဖို့ ကြိုးစားနေတဲ့ အရာတွေထဲက တစ်ခုကတော့ အဆောက်အဦး မန်နေဂျာနဲ့ ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်တဲ့ ကျောင်းအုပ်ကို သင်ကြားရေး ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးအနေနဲ့ အာရုံစိုက်ပြီး သူတို့ရဲ့ ဆရာတွေကို သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်တွေအဖြစ် ပိုကောင်းအောင် ပံ့ပိုးပေးဖို့ ထောက်ပံ့ပြင်ဆင်သွားဖို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။"

Doraville United ကျောင်းအုပ်ကြီး Michelle Perez က Mercer University နှင့် Dominican Republic မှ ကိုယ်စားလှယ်များအား DCSD နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ကောင်းမွန်သော တိုးတက်မှု ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

"အထူးသဖြင့် သူတို့ဆီကနေ အကြံဉာဏ်တွေ မျှဝေနိုင်တဲ့ ခရိုင်ကျောင်းတစ်ခုပါ" ဟု ကျောင်းအုပ် Perez က ဆိုသည်။ လိုအပ်နေတဲ့ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတွေကို ပံ့ပိုးကူညီရတာက ကျွန်တော့်ရဲ့ စိတ်အားထက်သန်မှုဖြစ်ပြီး သူတို့နဲ့ လက်တွဲလုပ်ဆောင်ခွင့်ရတာကလည်း ကောင်းချီးတစ်ခုပါပဲ။"

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ELA သင်ယူသူများကို တတ်နိုင်သမျှ ပံ့ပိုးကူညီပေးနိုင်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ မျှော်လင့်ပါတယ်" ဟု ကျောင်းအုပ် Perez က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ "ကျွန်တော်တို့မှာ Dominican Republic နိုင်ငံက သင်ယူသူတွေ ရှိပါတယ်၊ ဒါကြောင့် သူတို့ဟာ ဘယ်လိုနောက်ခံဆက်တင်တွေက လာတယ်ဆိုတာကို နားလည်ထားရမှာ ဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် ဒီနေရာမှာ အကောင်းဆုံးဆက်တင်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးပြီး အသွင်ကူးပြောင်းမှုကို ချောမွေ့စွာ လည်ပတ်နိုင်အောင် ကူညီပေးပါတယ်။"

Dr. Garvey နှင့် သူ၏လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များသည် အနာဂတ်တစ်ချိန်ချိန်တွင် DeKalb ကောင်တီသို့ ပြန်လည်လာရောက်လိုသည့်ဆန္ဒကို ထုတ်ဖော်ခဲ့ကြသည်။

"DeKalb ကောင်တီက တာဝန်ရှိသူအချို့ ကျွန်တော်တို့ဆီ Dominican Republic နိုင်ငံကို အလည်လာပြီး ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ကျောင်းတွေကို လည်ပတ်ကြည့်ရှုကာ ဒီပညာရေးဖလှယ်မှုတွေ ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သွားနိုင်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ မျှော်လင့်မိပါတယ်။"